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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens pro-

tokoll torsdagen den 17 november 2011. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes. 

§ 4 Kvarvarande frågor 

 --------- 

 

§ 5 Budget 2012 

 Förvaltning och råd gick igenom de mål som Stockholm stad tagit 

fram inför budget 2012 och som formulerats i programmet – en stad 

för alla - Presentation av målen gjordes med de aktiviteter som för-

valtningen valt att prioritera under 2012. 

 

 Mål 1 Alla ska kunna förflytta sig, vistas i och använda stadens 

inne- och utemiljö. 

Synpunkter från rådet - Viktigt att ”enkelt avhjälpta hinder”  

åtgärdas fortast möjligt. Det ska vara enkelt att rapportera felak-

tigheter. 

 Mål 2 Alla ska kunna få information och kommunicera utifrån 

sina förutsättningar 

 Synpunkter från rådet – Bra att en ansvarig person ska utses för 

tillgänglig information och kommunikation. Bra att det finns text på 

”lättläst” men det behövs även andra sätt, exempelvis översättning 

av text till teckenspråk via en symbol på förvaltningens del av sta-

dens hemsida. Teckenspråk ska ingå i begreppet kommunikation. 

Enkäter som skickas ut till brukare måste göras tillgängliga på den 

kommunikation som brukaren kan tillgodogöra sig på. 

 Mål 3 Alla ska kunna uttrycka sina åsikter och bli lyssnad på 

 Synpunkter från rådet – Bra att syn- och hörselutbildning sker.  

All verksamhet samt upphandlad verksamhet ska göras tillgänglig. 

En presentation kan ske till exempel genom video/talspel. Utbild-

ning av all personal. När ny personal börjar, uppstår det lätt led-

sagningsproblem då personalen inte förstår hur den funktionsned-
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satta fungerar. Viktigt att kontinuerligt ta med utbild-

ning/fortbildning i förfrågningsunderlaget vid upphandling av verk-

samheter.  

 

Mål 4 Alla barn, ungdomar och vuxna ska kunna delta i utbild-

ning och få det stöd som behövs för att nå målen 

Synpunkter från rådet – 1 punkt 4:2 ändra ordet funktionshinder till 

funktionsnedsättning. Oklart vad som menas, är nedsatt syn, hörsel, 

dyslexi också funktionsnedsättning. Texten behöver förtydligas.  

Alla skollokaler ska vara tillgängliga. 

Mål 5 Allas arbetsförmåga ska tas tillvara 

Synpunkter från rådet – Bra att en ansvarig person för praktikanter 

med funktionsnedsättning ska utses. Önskvärt att åldern för som-

marjobb höjs till 21 år från nuvarande 18 år för unga vuxna med 

funktionsnedsättning. 

Mål 6 Alla ska ha en bostad som är anpassad efter individens 

behov 

Synpunkter från rådet – Att alla bostäder ska förses med internet-

uppkoppling är en självklarhet idag. Möjlighet att ställa krav på hy-

resvärdar. 

Mål 7 Alla ska ges förutsättningar att delta i och tillgodogöra 

sig fritidsverksamhet 

Synpunkter från rådet – Önskvärt att en fritidskunnig person ska 

vara med vid upprättande av individuell plan. I den individuella 

planen som görs för den enskilde ska det framgå vilka fritidsaktivi-

teter som passar och som kan finnas i det ordinarie utbudet som er-

bjuds. Information om fritidsaktiviteter och föreningsliv måste vara 

tillgänglig för den person det berör. 

_______ 

 

Förvaltningen informerade om  

1. Förvaltningens projekt tillsammans med IFS, Försäkringskassan 

och Arbetsförmedlingen. Projektet går ut på att ta fram metoder 

så att unga vuxna med funktionsnedsättning ska komma ut i ar-

betslivet och bli självförsörjande. 

2. En öppen mottagning kommer öppnas vad gäller skuld- och 

budgetrådgivning. Lättare för den behövande att ta ett första steg 

till hjälp. Behöver inte boka tid. Mottagningen kommer att vara 

öppen en dag i veckan. 
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Förvaltningen tar med sig rådets synpunkter till den slutgiltiga ut-

formningen av verksamhetsplan 2012 för Hässelby-Vällingby. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 november 2011 

Ärende  13 – Evenemangsstrategi för Stockholms stad 

Ärende  15 – Förslag till Kulturvision 2030. 

I de båda ärendena vill rådet lyfta fram vikten av att ha tillgängliga 

evenemangsplatser. Likaså måste det finnas fler bokningsbara 

åskådarplatser som är reserverade till personer med funktionsned-

sättning.  

------ 

Övriga utskickade handlingar lämnar rådet utan kommentar.    

 

§ 7 Övrig information från förvaltningen  

 --------- 

 

§ 8  Övriga frågor 

 Beslöts att även rådets möte i december hålls på förmiddagen. 

 Beslöts att rådet själv träffas den 16 november kl 14.00 för att 

eventuellt ta fram ytterligare synpunkter på förvaltningens fram-

tagna aktiviteter, se § 5. Dessa måste vara förvaltningen tillhan-

da senast 18 november. 

 

 

§ 9  Anmälan inkomna handlingar 

 Protokoll nr 8/2011 från Kommunstyrelsens handikappråd 

 Protokoll nr 8/2011 från Äldrenämnden handikappråd 

 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte, förklarade 

sammanträdet avslutat. Nästa sammanträde äger rum på stadsdels-

förvaltningen måndagen den 5 december 2011 med början  

kl 10.00 i lokal Kyrkhamn. Kl 09.30 står lokalen till förfogande 

för rådets enskilda överläggning. 


